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Referat fra styringsgruppemøte 9 
 

Prosjekt  : Ny Ramberg skole 

Tid   : 05.05.2020  klokken: 14.00-15.30 

Sted   : Teams-møte 

Tilstede   :  Niilo Nissinen (styreleder) 

    Trond Kroken (politiker) 

    Nina Seljeseth (verneombud skole) 

    Dag Walle (Prosjektleder teknisk)    

    Erling Sandnes (rådmann) 

    Marit S. Johansen (politiker)  

    Hans Fredrik Sørdal (politiker) 

Steinar Friis (politiker) 

Mette Henriksen (Prosjekteringsgruppeleder forprosjekt) 

Frøydis Rørtveit Stensvik (Byggherreombud) 

 

     

 

 

 

            

            

    

 

     

  



 

 

 
SAK NR. 

 
ANGÅENDE 

 
ANSVAR 

 
FRIST 

9.1 Saksliste 

• Møteinnkalling 

• Godkjenning av protokoll 

• Allrom, prinsippavklaring 
 

  

9.2 Møteinnkalling 
Avklaring av sak vedrørende allrom fra forrige møte var agenda i 
møteinnkallingen. 
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9.3 Godkjenning av protokoll: 
Ingen kommentarer til denne. 
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9.4 Allrom (og vurdering av større hall)  
Fra forrige møtereferat 28.april: 
Vedtaket i kommunestyret er at det skal utarbeides forprosjekt med 
mulighet til å ta ut allrommet ved tilbudsinnhenting for ny skole. Da 
allrommet inneholder funksjoner som er nødvendig for å oppfylle 
forskriftskrav må disse omfordeles dersom allrommet skal reduseres. 
Det fremlegges et notat som viser hvilke funksjoner det gjelder og 
hvordan en omfordeling kan gi seg utslag arealmessig. En 
omarbeidelse vil utsette prosessen. Rådgivergruppen må få beskjed 
om hva som skal tas med i tilbudsgrunnlaget.  
Styringsgruppen svarer på dette punktet i neste møte. 
 
BHO blir bedt om å sende en kort redegjørelse på hvordan prosessen 
påvirkes ved ulike valg. 

 
Møte 5. april: 
Beslutning om videreføring av allrommet som vist i 
skisseprosjektet eller reduksjon av dette som følge av større hall 
må tas. 
 
Mail med skisse av større hall fra Hallmaker som viser mulig 
idrettshall med skolefasiliteter som musikkrom, bibliotek og 
skolekjøkken ble lagt frem med vedtaksforslag som følger fra 
posisjonen: 
 
Samtlige funksjoner som er ivaretatt i skissen fra Flakstad IL tas ut av 
skoleprosjektet (Skolekjøkken, musikkrom, bibliotek og 
kunnskapstrapp med sittegrupper for bespisning). Skolen ses i 
sammenheng med hall som idrettslaget skal bygge, der intensjonen er 
at skolen leier de funksjoner som behøves for å drifte på en god måte. 
Endringene tas med i videre planlegging og brukermedvirkning. Det 
lages en enkel skisse for inngangsparti (foaje) i tråd med nødvendige 
endringer for å oppnå et godt tegningsunderlag som vedlegg til 
konkurransegrunnlaget. 
 
Vedtaket legges frem som innstilling til kommunestyret 12. Mai. 

  
Det opplyses at brukermedvirkning på dette kommer i neste 
fase av prosessen etter at eventuell beslutning om utredning er 
tatt. Bruker vil bli involvert. 
 
Det opplyses at det ikke er vurdert hvor mye ekstra tid som 
antas brukt. Dette vil estimeres i neste fase. Det påpekes at 
dersom skoleprosjektet forenkles vil byggetiden kortes ned. 
 
Det opplyses at leiebeløp ikke er estimert. Dette kommer i 
neste fase etter at beslutning om utredning er tatt. Det påpekes 
at liknende plan i 2016 ikke var kostnadsbærende og ble lagt 
bort.  
 
Utredning om anskaffelse av om leiekontrakt må gjøres etter 
regler for offentlig anskaffelse må fremlegges. Byggherreombud 
og prosjekteringsleder får i oppgave sjekke dette og melde 
tilbake til styringsgruppa. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SG 
 
 
 
Info 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Info 
 
 
 
Info 
 
 
 
 
Info 
 
 
 
 
BHO/PGL 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
05.05 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Snarlig 



 

 

 
Det drøftes om foreslåtte vedtak skal opp i møtet 12. mai eller 
om det skal avventes til juni-møtet. Det vedtas at vedtaket som 
foreslått legges frem 12. mai.  
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9.5 Beslutningsplan 
Beslutningsplanen fravikes ved at beslutning vedrørende allrom 
og hall utsettes til kommunestyremøtet 12. mai.  
 
Rådgivergruppen stopper midlertidig sitt arbeid med beskrivelse 
og detaljering av tegninger til beslutning er vedtatt. Generelle 
oppgaver som ikke avhenger av løsning kan fortsette.  
 
Beholde mulighet for fremtidig basseng behandles ikke i dette 
møtet.  
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9.6 Videre møter 
Styringsgruppemøte 11. mai. Kommunestyremøte 12. mai. 
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9.7 Generelt 
Det tas opp spørsmål om at det er gjort sol-skyggestudier for 
skolen da det på sørvestfasaden er mye sol. Det svares ut at 
dette er vurdert i skisseprosjektfasen og løsning er optimalisert i 
forhold til når på dagen sollys på fasaden kan oppstå. Saken 
forfølges ikke ytterligere i møtet. 
 
Det blir bedt om at det referatføres hvem som har vært med i 
brukergruppen. Her er utklipp fra et møtereferat som viser 
deltakerne: 
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Referent BHO Frøydis Rørtveit Stensvik   


